
In de gemeenteraad

Een aantal vragen van onze  
N-VA-gemeenteraadsleden

    Al maanden is de vuilniszakkenautomaat aan het Stadhuis stuk. De mensen waren nu 
vertrouwd om daar de zakken te kunnen afhalen, maar op deze manier is deze investe-
ring een slag in het water. Wanneer zal de automaat terug functioneel zijn?

    Door de werken op de Mosstraat zijn er de laatste tijd heel veel vertragingen aan de rode 
lichten vanuit de Liebroekstraat. Hier ontstaan vanuit Loksbergen heel lange wachttijden 
aan de rode lichten. Tegelijkertijd gaan heel veel automobilisten via 
de Betserbaan een sluipweg opzoeken, wat dan daar weer voor 
overlast zorgt. Wat gaat het schepencollege daarvoor ondernemen?

Meer vragen van onze gemeenteraadsleden op pagina 2

Gunther Bruyninckx 
Gemeenteraadslid

Beste Halenaar, 

2022 loopt stilaan op zijn eind. 
Een jaar waarin we dachten dat 
alles terug normaal ging worden, 
maar helaas: na de corona- 
kwam de energiecrisis en deze 
crisis treft ons in onze portefeuil-
le harder dan we hadden kunnen 
denken. 

Hierdoor zullen sommige plannen 
ook weer moeten aangepast 
of herzien worden. Met andere 
woorden: ook in onze gemeente 
zal de broeksriem moeten wor-
den aangehaald. Voor bepaalde 
projecten moesten de budgetten 
dit jaar al worden aangepast en 
dit merendeels door de stijgende 
kosten van bouwmaterialen. 

N-VA Halen vreest er voor dat 
het stadsbestuur hierdoor een 
aantal geplande en beloofde 
projecten zal uitstellen zoals de 
herinrichting van de Markt en het 
Raubrandplein en de renovatie 
van het Buurthuis in Zelk. Hope-
lijk komt er van dit uitstel geen 
afstel. 

We merken -via persoonlijke 
gesprekken en via social media- 
dat u, als Halenaar, ook vaker 
opkomt voor uw eigen mening. 
Wij, als oppositiepartij, luisteren 
graag naar uw bezorgdheden 
en proberen hiervoor dan een 
gepaste oplossing te vinden of 
uw opmerkingen kracht bij te 
zetten tijdens de gemeenteraads-
zittingen. 

Hopelijk kunnen we in 2023 
verder samenwerken aan een fijn 
en leefbaar Halen.

N-VA Halen wenst 
u een voorspoedig 

2023!
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Een aantal vragen van onze N-VA-gemeenteraadsleden (vervolg)

Corry Baerts
Gemeenteraadslid
 

    De straatnaamborden in Halen zijn echt wel dringend aan vervan-
ging toe. Vele zijn totaal vervaagd en onleesbaar geworden. Al een 
paar jaar terug stelden we dezelfde vraag en toen kregen we van de 
(toenmalig) bevoegde schepen het antwoord dat ze er werk van 
gingen maken. Met QR-codes zal er meer info kunnen worden 
bekomen over de historische betekenis van de straatnamen. Corry 
vroeg tijdens de gemeenteraadszitting om dringend werk te maken 
van de vernieuwing van de straatnaamborden. 

Brigitte Landerloos
Gemeenteraadslid

Al heel lang dringt Brigitte erop aan dat er in elke deel-
gemeente werk gemaakt wordt van een hondenlosloop-
weide. Tot nu toe is er nog steeds geen schot in de zaak, 
alles wordt op de lange baan geschoven. Zeker met het 
toenemend aantal appartementsbewoners in onze deelge-
meenten, is het voor onze dieren een must om een plekje te 
hebben waar ze zich vrij even kunnen uitleven. In buur-
gemeenten zijn deze hondenlosloopweides al een tijd in 
gebruik genomen. De kostprijs is echt niet zo hoog: dus 
handen uit de mouwen en initiatief nemen hiervoor!

Wim Vanderbruggen
Fractieleider

    Vele gemeentebesturen overwegen om de straatverlichting ’s nachts te doven uit besparings-
overwegingen. Persoonlijk is Wim daar ook wel voorstander van, maar anderzijds is het 
veiligheidsgevoel van onze Halenaars ook héél belangrijk. De overweging moet worden 
gemaakt of de besparing primeert op het veiligheidsgevoel van onze inwoners.

    Langs de gewestweg N2 (Staatsbaan) parkeren er heel vaak vrachtwagens (of aanhangers) op 
plaatsen die voor gevaarlijke verkeerssituaties zorgen. Een heel klein ogenblik van onbedacht-
zaamheid kan vaak fatale gevolgen hebben. Samen met Vlaams Parlementslid Karolien 
Grosemans werkten we een parlementaire vraag uit om voor deze problematiek een aangepas-
te wetgeving te ontwikkelen. Dit zowel voor grondgebied Halen als Herk-de-stad. Alles om de 
veiligheid te bevorderen!

    Na de droge zomer van dit jaar drong Wim er tijdens de gemeenteraad op aan om een studie 
te maken of een groepsaankoop van regentonnen geen goed idee is. Wanneer onze Halenaars 
zich bewust worden van de nood aan regenwateropvang en er via plaatselijke handelaars 
afspraken kunnen worden gemaakt bij aankoop van opvangtonnen, werken we samen mee 
aan een beter milieu.

BBQ N-VA HALEN 
3 september 2023 in de Rietbron

BBQ 2023!! 
Om alle Halense verenigingen de kansen te geven om zelf zoveel 
mogelijk te kunnen verdienen aan hun festiviteiten, opteerden wij 
er de laatste paar jaar voor om, als politieke partij, geen eetdag 
te organiseren. Volgend jaar in september willen we wel graag 
iedereen weer verwelkomen! 

Iedereen 
welkom!

halen@n-va.be
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Minister Weyts investeert 11.516 euro in Vrije Basisschool Wegwijs
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 11.516 euro in Vrije Basisschool Wegwijs in Halen. “Een investering in 
scholenbouw is een investering in onze kinderen en dus in onze toekomst”, zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. 
“Goed uitgeruste klassen dragen immers bij aan de kwaliteit van ons onderwijs.”

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal 3 miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 
miljoen euro méér dan in de vorige regeerperiode. Al deze financiële steun kunnen schoolbesturen goed gebruiken voor bouw- of 
verbouwingswerken. Deze investeringsgolf komt ook Halen ten goede.

Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert zo via het Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) 
11.516 euro in Vrije Basisschool Wegwijs in Halen. Concreet gaat het om:

Bedrag School Adres Gemeente Omschrijving van de werken

€ 11.516 Vrije Basisschool Wegwijs Generaal de Wittestraat 
29, 3545 HALEN

Halen Verbouwen van de sanitaire ruimtes voor de leerlin-
gen - verhoging van eerder toegekende subsidie

Koen Hellemans 
(Loksbergen)
Onze secretaris

Onze secretaris Koen Hellemans is 
afkomstig van Sint-Katelijne-Waver en 
woont sinds 2001 in de Hagelandstraat 
te Loksbergen. Beroepsmatig werkt hij 
aan installaties die een hoog veilig-
heidsniveau vereisen. Deze visie kwam 
zeker van pas toen hij zijn verkeersaudit 
Halen indiende. Hierin legde hij de 
vinger aan de pols van verkeerssituaties 
waarvan de signalisatie en de veiligheid 
niet oké waren. Vele van zijn opmer-
kingen werden al opgenomen door de 
verkeerscommissie en ondertussen 
aangepast. Ook is hij een regelmatige 
medewerker van het streekmuseum De 
Reinvoart. Koen zal er altijd op blijven 
aandringen dat problemen worden aan-
gekaart en ook opgevolgd. Een Topper!!

Nicky Vanerum 
(Zelem)
Ons bestuurslid,  
RVMW-afgevaardigde

Nicky is al een tijdje onze verte-
genwoordiger in de RVMW (voor-
heen OCMW-raad). Als geboren 
en getogen Zelemnaar was ze van 
kindsbeen actief in de plaatselijke 
KSA/KSJ-afdeling. Samen met 
haar man Steven en kinderen Gil 
en Mila woont ze al jaren in de 
Heesstraat en is ze nauw betrok-
ken bij het wel en wee in Zelem. 
Als kleuteronderwijzeres is ze ook 
steeds begaan met het welzijn van 
de kwetsbaren in de samenleving. 
Ook de gezondheidssector is een 
onderwerp dat haar nauw aan 
het hart ligt. Steeds een gedreven 
kracht voor onze afdeling!

KOEN HELLEMANS  
en NICKY VANERUM
Naast onze vier gemeenteraadsleden, staan ook heel wat bestuursleden 
die (weliswaar meestal achter de schermen), klaarstaan om mee te werken 
aan een beter Halen. We stellen er hier al vast twee aan u voor:

Bestuurs- 
leden in 
de kijker

www.n-va.be/halen



FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


